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§ 1    Årsmötets öppnande 
 
Styrelsens ordförande Carl von Schantz välkomnade till årsmöte.  

§ 2    Val av ordförande, sekreterare och justerare (tillika 
rösträknare)  

Till mötesordförande valdes Mikael Borg. Årsmötet valde Anders Lindroth till sekreterare och 
Tobias Järnblad och Helena Kamphav till justerare.  

§ 3    Årsmötets behöriga sammankallande   
 
Måndag den 1 april 2024 publicerades kallelse på föreningens hemsida och i entrén till hallen. 
Ett mejl gick också ut till medlemmarna. Årsmötet förklarades därmed som behörigt utlyst. 
Med 24 personer närvarande och röstberättigade var årsmötet beslutsmässigt.  
 
§ 4    Godkännande av dagordning 
 
Den av styrelsen presenterade agendan fastställdes. 

§ 5    Verksamhetsberättelse, verksamhetsplan och budget  
 
Verksamhetsberättelsen föredrogs av ordförande Carl von Schantz och klubbchef Aftab Baig.  
 
Det är fullsatt på juniorsidan. KM var en succé med stämning på topp och deltagarrekord. 
Nya tränare har tagits in till klubben och kommit in väl i verksamheten. Vi har fått in en ny 
hallsponsor under 2023 i Handelsbanken Alviks Torg. Det långsiktiga arbetet för utbyggnad 
av hallen fortsatte med lobbying och andra kontakter med Stockholm stad. Klubbens 
engagemang för hållbarhet utökades med flera aktiviteter och förändringar. Styrelsen har haft 
15 protokollförde styrelsemöten under verksamhetsåret, inklusive några extrainkallade möten 
för att hantera akuta personalfrågor vid uppsägningar och nödvändiga rekryteringar. 
 
Under 2023 hade klubben 349 juniorer i träning. Det nyligen i sjösatta ramverket har bidragit 
positivt och kommer utvärderas under 2024. Stor ansträngning har gjort kring klubbens 
extraaktiviteter. Tävlingsverksamhet är bred och är konkurrenskraftig regionalt och även 
nationellt.    
 
Vad gäller vuxentennis så har klubben över 50 fasta grupper. Verksamheten har utökats 
under året med extrakurser. Vi har även utökat sign-in-aktiviteter. Två klubbresor har 
genomförts under året vilka har varit mycket uppskattade både för tennisspel men även för 
stärkt klubbkänsla. 
 
För klubbspelen så har köerna minskat något. Det genomfördes en enkätundersökning bland 
deltagarna i de olika spelformerna, vilket har gett oss underlag till vidareutveckling. Två 
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klubbspel har tillkommit i form av seriespel dagtid och dubbelspel mix. Vi kommer skicka ut 
nya enkäter i närtid för att ytterligare återkoppling från deltagarna. 
 
Trivsel även utanför banan är väldigt viktig i vår klubb. Det finns därför en trivselkommitté, 
som stärker och vårdar vår klubbkänsla genom olika aktiviteter. Trivselkommittéen arbetar 
tillsammans med personalen och hjälper till med praktiskt och förberedande arbete kring 
olika engagemang. Exempel på trivselaktiviteter under året är: frukostar, matchkvällar, 
nyårsblixten, KM-baren och KM-festen. Utöver detta har tränarna också anordnat ytterligare 
spelkvällar, till exempel ladies night och utbytesevent med andra tennisklubbar. Det finns 
alltid något trevligt på gång i vår klubb. 
 
En hållbarhetsvision har arbetats fram i styrelsen tillsammans med klubbchef Aftab Baig. Ett 
antal konkreta mål har tagits fram och implementerats: ökad källsortering i anslutning till 
banan och i caféet, klimatsmart tennis på Instagram, etablering av klubbens köp och 
säljgrupp på Facebook, och installation av ledbelysning i hallen. 
 
Klubben har aktivt arbetat med att optimera kommunikation. Det gäller medlemsmejl och 
inlägg på sociala medier. Enkäter har gått ut till olika målgrupper för inhämtning av feedback 
ifrån klubbmedlemmarna. Webben används som primär källa för mer statisk information 
såsom prisuppgifter. Tränarna har förbättrat kommunikation till respektive målgrupp, till 
exempel tävlingsgrupp, junior, vuxenträning, etc. Vi har utökat synligheten av klubbens 
värdeord Glädje, Kamratskap, Respekt på hemsidan, i medlemsmail och i hallen. 
 
Klubben arbetar långsiktigt på flera områden. Vi utvecklar ständigt klubbens sportliga 
verksamhet. Tältbanorna vill vi bygga med en permanent utbyggnad. Ett gediget arbete görs i 
frågor såsom beläggning, kontrakt och hur vi fördelar bantider. Vi har sportsliga mål som 
väcker entusiasm. Några av tävlingsjuniorerna spelar på college i USA och äldre juniorer är 
tränare i klubben. SLTK är fortsatt en uppskattad samlingspunkt i närområdet för 
tennisspelare i alla åldrar. 
 
Den nya satsningen Trygg tennis är ett arbete som fortgår i klubben. Det ska ge en trygg och 
inkluderande idrottsmiljö där man har roligt, mår bra och utvecklas, fritt från mobbning och 
trakasserier. Klubben ämnar erhålla kvalitetsmärkning för trygg tennis vilket ställer en del 
krav på verksamheten, såsom värdegrundsarbete och att stadgarna är förenliga med trygg 
idrott. 
 
§ 6    Framläggande av årsredovisning och revisionsberättelse samt      
förslag till resultatdisposition  
 
Jonas Eklund föredrog en konsoliderad resultaträkning för 2023 för Smedslättens Lawn 
Tennisförening (SLTK) och Smedslättens Tennisbanor AB (STAB). Med sina tillgångar står 
klubben väl rustad men år 2023 blev det ekonomiska resultatet negativt (minus 252 083 kr), 
mycket på grund av att installationen för LED-belysning inte kunde skrivas av på flera år. 
Jonas Eklund visade en intäktsfördelning och kostnadsfördelning. På styrelsens vägnar 
föreslog kassör Jonas Eklund att balansera årets resultat i ny räkning.  
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Om klubben skall bygga ut hallen för att kunna ersätta tälten så behöver klubben bygga upp 
eget kapital. Inflation har ökat kostnader generellt, där endast elkostnader gick ner under 
2023. Stort arbete har gjorts för att öka intäkter och hålla kostnader nere. Budgeten för 2024 
medför ett markant förbättrat resultat. 
 
§ 7    Fastställande av årsredovisning och revisionsberättelse samt 
förslag till resultatdisposition  
 
Årsmötet fastställde SLTK:s årsredovisning, och därvid framlagda resultat- och 
balansräkningar. Vidare så fastställdes resultatdispositionen i enlighet med det framlagda 
förslaget. 
 
§ 8    Ansvarsfrihet för styrelse respektive revisorer   
 
Årsmötet beviljade styrelsen och revisorer ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.  
 
 
§ 9    Val av styrelse och styrelseordförande 
 
Valberedningens Börje Ericsson presenterade förslag till styrelse. Detta förslag 
offentliggjordes på hemsidan den 1 april, det vill säga som föreskrivet två veckor före 
stämman. Årsmötet beslutade enligt förslaget att för det följande verksamhetsåret välja en 
styrelse med nio ledamöter, inklusive ordförande.  
 
Valberedningen föreslog omval av Johanna Gottfarb, Andreas Linderyd, Isabelle Bergqvist 
och Tove Flodgren Isakson. Ledamöterna valdes på två år för perioden 2024 till 2026. 
 
Styrelseordförande Carl von Schantz, Sofia Skantze, Jonas Eklund, Anders Lindroth och 
Jan-Erik Hedborg valdes på fjolårets årsmöte för perioden 2023 till 2025.  
 
§ 10    Val av revisorer och revisorssuppleanter   
 
På förslag av valberedningen beslutade stämman att välja dessa personer till revisorer 
respektive revisorssuppleanter:  
 
Martin Hedlund, extern revisor, omval 1 år 
Jessica Zetterquist, föreningsrevisor, nyval 1 år 
 
Kristofer Johansson, revisorssuppleant, omval 1 år  
Björn Kölerud, revisorssuppleant, nyval 1 år 
 
§ 11    Val av valberedning 
 
Till förfogande till valberedning stod Börje Ericsson och Per Leopoldsson. De valdes för ett år 
med Börje Ericsson som sammankallande.  
 
§ 12    Principer för ersättning till styrelseledamöter, revisorer, 
revisorssuppleanter och medlemmar av valberedningen    
 
Valberedningen föreslog principer för ersättning enligt tidigare praxis, det vill säga att inget 
arvode utgår till styrelseledamöter, suppleanter, interna revisorer, revisorssuppleanter och 
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medlemmar i valberedningen. Ledamöter av styrelsen ersätts genom ett kostnadsfritt 
vuxenspel i veckan samt kostnadsfritt spel i klubbspelen (oavsett antal per termin).  
 
Ersättning till extern revisor utgår enligt räkning.  
 
Årsmötet beslutade att anta valberedningens förslag till ersättningsprinciper.  
 
§ 13    Medlemsavgift  
 
Föreningens medlemsavgift fastställdes till 350 kronor.  
 
§ 14    Information om Smedslättens Tennisbanor AB (STAB) 
 
Ommålning av fasad är preliminärt planerat under 2025. Långsiktigt arbete fortgår kring 
eventuell utbyggnad av tälten. Lars Frånstedt från fastighetsgruppen presenterade nuläget 
avseende eventuell utbyggnad. 2021 var första mötet med Stockholms stad. Vi ville initialt 
utöka tomträtten med ca 300 kvadratmeter från angränsande fastighet (skogen). Staden gav 
oss dock starka signaler att vi inte skulle kunna ta i anspråk något av marken ifrån skogen. 
Ritningarna uppdaterades och i juni 2023 skickade vi in en markansvisningsansökan. Det tog 
lång tid att bara få bekräftelse om mottagande. Vi försöker få till ett möte för att veta vad som 
krävs och vad vi kan göra för att driva på ärendet.  
 
En försvårande faktor är att utbyggnad kräver detaljplansändring, men då också att staden 
måste driva frågan eftersom de äger marken. Staden har indikerat att detta är för tidigt, och 
det är inte så lång tid sedan förra detaljplansändringen. Vi har tillfälligt bygglov för tälten som 
går ut 2025 och vi behöver därför söka förlängt tillfälligt bygglov för fem nya år. En justerad 
detaljplan tar uppskattningsvis 4-5 år att fastställa, så stadens detaljplansarbete behöver 
sättas igång väldigt snart om det skall vara klart när nästa tillfälliga bygglov för tälten går ut. 
Om tälten skulle försvinna så tappar klubben 1/3 av verksamheten, för allt från juniorer till 
pensionärer. Parallellt jobbar SALK för sitt bygglov och vill börja bygga 2027. Eftersom vi är i 
samma område så kan det påverka vår bygglovsprocess negativt, även om staden inte behöver 
bidra med några medel alls för denna process.  
 
§ 15    Inkomna förslag och motioner    
 
Inga förslag eller motioner hade kommit in från medlemmarna. 
 
§ 16    Övriga frågor 
Styrelsen avser att hålla ett medlemsmöte i höst. Detta föranleds av planer på att ändra 
stadgarna för att vara i linje med kraven från Trygg Tennis.   
 
Dessutom avser Styrelsen att låta medlemsmötet välja nomineringsgrupp. Styrelsen kommer 
föreslå två personer till att utgöra denna nomineringsgrupp. Gruppens primära uppgift blir 
att förbereda föreslå ledamöter för valberedningen. Nomineringsgruppen föreslår 
valberedning inför årsmötet 2025. 
 
§ 17    Årsmötets avslutande     

Ett stort tack uttrycktes till Carl von Schantz.  

Med detta tackade mötesordförande Mikael Borg alla närvarade för engagemang, 
uppmuntran och förberedelser och förklarade mötet för avslutat.  
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